
Styrelsemöte Östervåla RK 2013-10-15 
Närvarande: Mita, Margareta, Hanna och Camilla J 

Mötet öppnades 

Protokolljusterare  - Mita 

Dagordningen godkändes 

Genomgång av föregående protokoll. 

Inkomna skrivelser Det har endast kommit reklam via brev och mail. Det finns broschyrer angående 

globen inne i klubbhuset om någon vill titta. 

Ekonomin är god trots att vi köpt nytt dressyrstaketsförlängning. 

Ungdomssektionen – Frida vill gå en ungdomsledarkurs genom distriktet. Hon ska söka bidrag för att 

gå kursen. Styrelsen beviljade att hon får gå den på klubbens  bekostnad oavsett om hon får bidraget 

eller inte då det inte går att söka bidraget förens kursen har börjat. 

Övriga frågor 

Tävling dressyr 29/9 Eftersnack 

Det blir för mycket för den som är tävlingsledaren att vara speaker så inför nästa tävling så ska någon 

annan vara det. 

Åsa H har gått med på under förra tävlingen att inför nästa tävling göra en arbetsfördelning så vi kan 

dela in dagen i fm och empass. 

Överdomaren kom med förslag om att flytta dressyrbanan närmare publiken så att man inte kan rida 

runt banan och ha en avspärrning mot framridningen. Man får då istället rida fram inne på banan.  

Tävlingsterminen 2014 - Ponnydressyr div 1 den 31/8 

 

Taket till hinderboden - Manne kan köpa in material och ska prata med Tapio om dag som passar för 

en fixardag. 

 

Nästa styrelsemöte är den 15 oktober kl 18..30 hemma hos Margareta 

 

Arrende diskuterades och om kontraktet behöver förnyas snart. 

Mötet avslutades 

Sekreterare     Protokolljusterare 

 

 

 

 

Hanna Jonsson   Mita Jerndal 


